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Detta har fungerat (särskilt) bra 
 

Halva modulen Kommunikation i kliniskt arbete och hela modulen Dietetik med sjukdomslära inom 
pediatrik IV har genomförts på distans pga. Covid‐19. Vissa studenter har även genomfört 
klientsamtal på distans under modulen Samtalet som redskap. 
 
Samtalet som redskap 

 Uppskattad modul. Studenterna upplever att de lär sig mycket.  

 Bra struktur och upplägg. Uppskattat med upprepade grupphandledningar.  

 Bra inslag med Peer Learning, man lär sig när man lyssnar på en medstudent. 
 

Dietetik med sjukdomslära III 

 Överlag har schemat, organisation och fysiska arbetsmiljön fungerat bra. 

 Föreläsningarna har överlag fungerat bra. De externa föreläsningarna har varit intressanta 
men är tyvärr inte alltid anpassade efter den kommande yrkesrollen. 

 Laborationerna och seminarierna har varit uppskattade inslag under modulen. 

 Litteraturen är bra på modulen och här kommer Internmedicin till sin rätt. 

 Skriftliga tentamen och klinisk examination upplevdes bra och relevanta. 
 

Kommunikation i kliniskt arbete 

 Uppskattad modul. Studenterna upplever modulen som utvecklande, studenterna lär sig 
mycket.  

 Föreläsningarna kring MI med övningar uppskattas. Positivt att föreläsningarna bygger på 
varandra. 

 Bra litteratur. 
 

Dietetik med sjukdomslära inom pediatrik IV 

 Mycket uppskattad och väl organiserad modul. 

 Bra föreläsningar, dietistföreläsningarna mycket uppskattade.  

 Bra tillgång till åhörarkopior och stöd under modulen. 

 Studenterna har möjlighet att ställa frågor i efterhand på de inspelade föreläsningarna 
vilket har varit uppskattat. 



 Bra att vissa examinationer (kemiska beräkningar och tillväxt) ligger tidigare under 
modulen. 

 Bra stödseminarium kring tillväxt. 
 

Detta har fungerat mindre bra eller brustit 
 

Samtalet som redskap 

 Inga kommentarer. 
 

Dietetik med sjukdomslära III 

 Många seminarier och laborationer i slutet vilket upplevdes stressigt av studenterna.  

 Olika grupper till olika arbeten kändes stressande. 

 Problem med kalla lokaler och störande ljud i L211. 
 

Kommunikation i kliniskt arbete 

 För lite tid till den skriftliga tentan. 

 Pga. Covid‐19 gick inte vissa seminarier att genomföra till fullo.  
 

Dietetik med sjukdomslära inom pediatrik IV 

 Vissa föreläsningar låg väldigt nära inlämningsdatum för patientfall vilket gjorde det svårt 
att kunna besvara alla frågor som tillhörde vissa patientfall. 

 
Förändringar som är nödvändiga att genomföra inför nästa kurstillfälle 
 

Samtalet som redskap 

 Se över reflektionsuppgiften kring Peer Learning, framförallt planeringen inför möte nr 2. 
behöver inte göras gemensamt. 
 

Dietetik med sjukdomslära III 

 Se över om de examinerande delarna kan spridas ut mer under modulen.  
 

Kommunikation i kliniskt arbete 

 Inga kommentarer. 
 

Dietetik med sjukdomslära inom pediatrik IV 

 Se över inlämningstillfälle för patientfallen så tid finns för att besvara alla frågor som ingår. 
 
Övrigt: diskussion kring grupparbete och gruppdynamik. Lärarlaget tar med detta till vidare 
diskussion till nästa lärarlagsmöte. 

 

Förändringar som ev kan bli aktuella att genomföra på längre sikt
 

 

 

Bilaga: Sammanställning modulutvärderingar 
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Modulutvärdering

Dietetik med

sjukdomslära 3

Kurs/grupp-frågor:

Vi tycker det är viktigt att veta vad du som student

tycker om våra kurser. Modulutvärderingar är viktiga

redskap i kvalitetsarbetet för de ingående kurserna på

programmet. Vi är därför glada för att du passar på att

tycka till! Nedan följer en kort beskrivning av

innehållför modulen som utvärderas. Tänk på att inte

använda personangrepp och kränkande omdömen i

utvärderingen.  Tack för din medverkan!  I modulen

behandlas följande kost- och nutritionsrelaterade

sjukdomar/tillstånd: mag- och tarmsjukdomar,

födoämnesöverkänslighet hos vuxna samt

alkoholmissbruk. För vissa sjukdomar/tillstånd ligger

fokus på de nutritionsproblem och/eller

nutritionsåtgärder som kan bli aktuella till följd av

kirurgisk behandling. Etiska frågeställningar som kan

förekomma inom arbetet som dietist samt

informationssökning och publicering behandlas också

under modulen.

1. Hur många timmar per vecka har du ägnat åt egna

studier(arbete på egen hand eller tillsammans med

studiekamrater)utöverschemalagd undervisningstid?

20 h•

30•

30•

10•

5•

40•

30•

10•

20-25•

40•

8•

20•

Ca 25•

10 h•

10-15•

12•

20•

30•

Antal svar : 18

2. Hur tycker du att organisationen har fungerat under

modulen (schemamässigt, tidsfördelning etc.)?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål ig

Dåligt

Mycket  dål igt

16  % (3)

47  % (9)

26  % (5)

11  % (2)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,32
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Kommentarer

Var stressigt med att seminarier/labbarna/klinisk

examination på samma vecka. Hade önskat ex

celiakiseminariet mycket tidigare i modulen.

•

Gruppuppgifterna ligger för tätt in till varandra vid

redovisning/examination.

•

Grupp A får alltid ha redovisningar/laborationer på

förmiddagen, orättvist fördelat då det är vissa i grupp B

som har lång hemresa.

Tight schema för att hindra få in all information i huvudet

inför tentamen- momentet hade kunnat vara en vecka

längre.

Jag missade dessutom stödseminariet innan tentamen

eftersom det inte stod med på timeedit-websidan vilket jag

gärna hade gått på annars.

•

Lite stressig känsla veckan med alla redovisningar.

Framförallt tror jag att vi hade gjort andra opponeringen på

områdesbevakningen mer noggrant om det inte varit

deadline på att lämna in andra versionen kl 12, vi hade

föreläsning på eftermiddagen och det skulle vara klart

morgonen efter.

Tycker det var väldigt bra att NCP och etik-seminarierna

låg efter tentan.

•

Antal kommentarer : 4

3. Hur bedömer du som helhet att din fysiska

arbetsmiljö varit under modulen? (med fysisk

arbetsmiljö avses tex lokaler, möbler, belysning,

ventilation)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

11  % (2)

74  % (14)

16  % (3)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,05

Kommentarer

Bra ljus, men vissa salar var något trånga/avlånga (ex salen vi satt i

på områdesbevakningsredovisningen).

•

Men alltid för kallt i lokalerna•

Det mesta har funkat. Salarna på NUS har funkat bättre med

anslutningar. L211 är dock inte kul att vara i. Dels att vi måste

möblera om för att få plats men framförallt är det inte okej att man

ska behöva lyssna på nån som övar trummor i en timme samtidigt

som man försöker fokusera på en föreläsning.

•

L211 Känns inte lämplig som föreläsningssal eftersom den är

möblerad speciellt och det låter ofta musik, sång och trummor

underifrån vilket stör föreläsning. Tycker även att demosalen är för

liten för vår klass.

•

Antal kommentarer : 4

4. Hur har föreläsningarna på modulen bidragit till att

hjälpa dig uppnå kursens förväntade studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

32  % (6)

47  % (9)

16  % (3)

5  % (1)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 1,95

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel
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Kommentarer

Anser att majoriteten av de externa föreläsarna fokuserat

på fel saker utifrån vad som kom på tentan

•

En del av de läkarledda föreläsningarna har inte känts så

givande för vår roll som dietister. Tentafrågorna reflekterar

inte alltid det som föreläsarna pratat om utan utgår mer

från litteraturen vad gäller fokusområden.

•

Kunde ha underlättat att ha mer sammanhängande

föreläsningar, sjukdom och nutritionsbehandling nära inpå

varandra. Rörigt

•

Intressanta externa föreläsningar och ett plus att de kom

till universitetets salar! Dock tycker jag att "skype-

föreläsningarna" var svåra att hänga med på då läraren inte

var fysiskt på plats i klassrummet.

•

Föreläsningarna på distans var kanon. Tycker överlag att

kostföreläsningara var bra. Läkarföreläsningarna var

väldigt intressanta, men väldigt avancerade. Kan vara värt

att tipsa studenterna om att kika lite i litteraturen i förväg

för att kunna hänga med lite bättre. Hade även underlättat

om det på schemat var mer tydligt vad föreläsningen ska

handla om. Istället för "magtarm-sjukdomar 1" skulle man

kunna skriva "magtarm-sjukdomar, lever och IBD" t.ex,

för att underlätta för studenten att läsa på i förväg.

•

Önskar att alla föreläsare lämnar åhörarkopior när dom

lovar det. Ofta dem säg " ni behöver inte anteckna, jag

skickar detta till er" och sen händer det inte riktigt elr vissa

bilder är borta.

•

Antal kommentarer : 6

5. Hur tycker du att laborationer under momentet

har bidragit till att hjälpa dig uppnå modulens

förväntade studieresultat? (Glutenfritt bröd,

Magtarmlab)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

32  % (6)

32  % (6)

37  % (7)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,05

Kommentarer

Bakning av glutenfritt börd var lärorikt men det kändes inte som att

det passade in med allt annat som skulle göras under modulen.

Varför gjordes inte detta under perioden vi var i kök inser termin 2.

•

Gluten var super! Själva matlagandet under magtarm gav inte sådär

jättemycket men intressant med presentationerna

•

Glutenfritt bröd var tyvärr tråkig... men mitt bröd gick fort att göra

så hade mycket dötid.

•

Glutenfritt bröd-labben var mycket lärorik och man fick med sig

många praktiska tips som man kan ge till framtida patienter!

•

Glutenfritt bröd hade kunnat flyttats till Livmaken i T2.

Magtarmlab var bra!

•

Givande labbar. Framförallt magtarm-labben var väldigt bra, både

tidsmässigt och innehållsmässigt. Man fick svar på sina frågor och

kunde knyta ihop säcken. Glutenseminariet var också bra, nyttigt att

få insikt i hur det är att baka/äta glutenfritt.

•

Antal kommentarer : 6

6. Hur tycker du att seminarier under momentet har

bidragit till att hjälpa dig uppnå modulens förväntade

studieresultat? (Områdesbevakning, Att leva med celiaki,

Etik, NCP)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

16  % (3)

68  % (13)

11  % (2)

5  % (1)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,05

Kommentarer

Särskilt NCP-seminariet gav en mycket att reflektera över - stor

tumme upp! :)

•

För många, man ville bara ta sig igenom dem utan någon vidare

kvalite

•

Antal kommentarer : 2

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel
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7. Hur tycker du att litteraturen bidragit till att

hjälpa dig att uppnå modulens förväntade

studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

21  % (4)

47  % (9)

26  % (5)

5  % (1)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,16

Kommentarer

Lovade åhörarkoppior kom ibland inte upp, och det var

liknande från förra modulen. Däremot är det bra att vi i

alla fall fick gamla åhörarkoppior inför självstudier, även

fast det är lite sent.

•

Internmedicin kan vara svår att hitta all information på

samma plats, man får leta runt ganska länge ibland för att

hitta rätt.

Krause är dock väldigt tacksam att navigera i och

informationen som står är väldigt anpassad efter det vi

behöver ha med oss i bagaget.

•

Älskar Krause och Internmedicin•

Älskar både Krause och internmedicin.•

Internmedicin = Bra•

Antal kommentarer : 5

8. Den skriftliga tentamen examinerade följande

förväntadestudieresultat: "Redogöra för kost- och

nutritionsrelaterade sjukdomar och dess inverkan

på nutritionsstatus" samt "Utföra kost- eller

nutritionsutredning samt föreslå, planera och

motivera lämplig kost- eller nutritionsbehandling"

Hur tycker du att examinationen svarade mot

dessaförväntade studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

16  % (3)

53  % (10)

32  % (6)

0  % (0)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,16

Kommentarer

Lite fel fokus på tentamen. Hade gärna sett frågor mer relevanta till

dietistyrket. Typ ”förklara mekanismer”-frågor istället för

förvirrande ”multipel choise” frågor

•

Mycket bra och relevant tenta. Tog upp det mesta.•

Antal kommentarer : 2

9. Den kliniska examinationenexaminerade följande

förväntatstudieresultat: "Visa praktisk färdighet i att

bedöma behov av kosttillägg".  Hur tycker du att

examinationen svarade mot dettaförväntade

studieresultat?

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

37  % (7)

53  % (10)

5  % (1)

5  % (1)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 1,79

Kommentarer

Dock för enkel•

För enkel och för givna alternativ. Krångla till det lite mer!•

Önskar att man kunde få lite mer feedback eller möjlighet till att

korrigera om något är fel under examinationen.

•

Antal kommentarer : 3

10. Hur bedömer du som helhet att din psykosociala

arbetsmiljö varit under modulen? (med psykosocial

arbetsmiljö avses tex bemötande studenter emellan,

bemötande student/lärare)

Mycket  bra

B r a

Varken bra el ler  dål igt

Dåligt

Mycket  dål igt

37  % (7)

37  % (7)

16  % (3)

11  % (2)

0  % (0)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel
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Kommentarer

Hetsiga diskussioner på områdesbevakningen, var

påfrestande mentalt men blev bra i slutändan.

•

Det har varit stressigt, svårt ibland att komma överens

inom grupparbeten och det har varit mycket

olikamänniskor r ssamtidigt som man ska jobba med

•

Upplever att alla lärare inte vet hur de ska hantera en

grupp som är lite tystare i helgrupp. Slår lite fel när man

säger "jag vet att ni är lite tysta" eller liknande. Känns som

att endel går in med fel inställning till klassen och detta

gör att gruppen blir tystare eftersom detta förväntas. Tips

är att inte bara fråga rakt ut, utan fråga vad en mindre

grupp pratade om, eller fråga någon specifikt eftersom att

vår grupp fungerar bättre så än att bara fråga frågor rakt ut.

Hjälper inte att "klaga" på klassen i helgrupp utan ta

istället upp detta i mindre grupper där folk är mer benägna

att prata på( för förstår att det är viktigt med engagemang

och att folk vågar fråga mm..)  Vi är ju en större grupp på

30 personer ca.

 Obs! Ex. Har endel har sagt att de hellre räcker upp

handen istället för att säga ut i klass då vi är stor grupp. :)

Ville bara nämna detta då jag upplevt irritationer från vissa

i klassen efter sådan kommentarer av lärare men samtidigt

håller med om att det behövs tas upp med elever och

förstår det ur ett lärarperspektiv.  Är själv van med mer

diskussion och frågor och känner att klimatet inte alltid

bjuder in till det i klassen :)Tycker att det skiljer sig

mycket i hur lärare bemöter oss och detta påverkar i hur vi

agerar mycket.

•

Antal kommentarer : 3

11. Har du någon gång under modulen känt dig

felaktigt behandlad/bemött av en lärare eller

student?

Ja

Nej

16  % (3)

84  % (16)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 1,84

Kommentarer

Jag har upplevt ett dåligt bemötande inom ett grupparbete

denna modul. En slags "härskarteknik" & med det sagt

bemöts med tystnad vid frågor och diskussion kring hur

arbete ska läggas upp och hur vi ska jobba vidare. Har känt

mig riktigt obekväm och mått dåligt inför varje gruppmöte.

•

Antal kommentarer : 1

12. Detta har fungerat särskilt bra under modulen:

Redovisningsformen för områdesbevakningen var bra. Upplägget på

cambrosidan var bra.

•

Tyckte att det kändes väldigt bra med den tiden som var avlagd för

tentaplugg.

•

Lång inläsning till tentan•

Långinstudering tid till tenta. Bra tenta och att de finns flera tentor

ute

•

Föreläsningarna, särskilt från institutionens föreläsare, ex. Sandra

och EwaCarin.

•

Vet ej•

Laborationerna har i regel varit mycket roliga och lärorika.•

Litteraturen,

Magtarm lab - den blev som en repetition inför tentan vilket

uppskattades!

•

Magtarmlabb och områdesbevakning var bra. Föreläsningarna var

bra.

•

Antal svar : 9

saaotn01
Rektangel

saaotn01
Rektangel
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13. Detta har fungerat mindrebra (eller brustit)

under modulen:

Att fler gruppindelningar gjordes för magtarmlab &

områdesbevakningen, plus att vi kom från DSJ 2 med

CASET med en annan grupp, så det blev svårt att anpassa

sig till varandra & utföra arbetena på bästa sätt.

•

-•

Många olika grupper samtidigt, förvirrande stressande och

svårt att hålla koll

•

Det kan vara svårt att flera grupparbeten med olika

personer parallellt. Psykiskt tufft att ha 4 examinationer

efter varandra.

•

Planering av gruppuppgifter och examination. Väldigt tätt

inpå varandra.

•

Han som föreläste för nestlé hade för mycket om sig själv

och yrket som sprintspecialist och försäljare, och inte

tillräckligt om produkterna. Han kan kanske ha föreläsning

om hans profession nästa gång? Om han ska ha om

produkterna behöver infon om honom och hans yrke

minskas.

•

Åhörarkopior från instutitionens lärare har kunnat vara

mer detaljerade. Svårt när man är sjuk och missar

föreläsningar och måste förlita sig på sina kamrater

•

Knappt om tid samt att det inte fanns instuderingsfrågor -

gjorde det svårt att sålla all information. Samt att inte alla

åhörarkopior från de externa föreläsarna funnits

tillgängliga.

•

Får många grupparbeten. Det känns som att man lägger

otroligt mycket energi och tid till att få ihop ett halvdant

grupparbete när man annars kunnat göra ett större

individuellt arbete och lärt sig mer på samma tid.

•

En av orsakerna till att det blev stressigt med alla

redovisningar var att det var svårt att hitta tider som alla i

gruppen kunde. Det var svårt att planera in tider att göra

arbeten då man hade både olika grupper på magtarm-

labben och områdesbevakningen som alla kunde/inte

kunde på olika tider, plus att alla hade klientsamtal lite här

och var. Vi fick verkligen panik-göra vår revidering samt

presentation på områdesbevakningen, då vi ville göra det

som grupp men inte kunde hitta nån tid när alla kunde.

Skulle definitivt önska att man var i samma grupper för

magtarm-labben och områdesbevakningen.

•

Antal svar : 10

14. Detta tycker jag bör ändras till nästa gång modulen

ges:

Jag hade önskat att områdesbevakningen var mer

inspirerad/förberedande för C uppsatsen, alltså mindre grupper &

kanske en egen gruppindelning.

•

-•

Kanske mindre grupper, samma grupper i alla uppgifter för att

underlätta

•

Vet ej!•

Planering av gruppuppgifter och examination. Väldigt tätt inpå

varandra.

•

Den glutenfria uppgiften behöver minskas.•

Välja egen grupp till områdesbevakningen?•

Fler instuderingsdagar.•

Färre grupparbeten

Svårare fall till kliniska examinationen

•

Förstår på ett sätt att börja modulen med områdesbevakningen.

Samtidigt fick jag känslan att många var ganska less på att skriva

grupp-uppsats efter caset i DSJ2. Det kändes ganska tungt att börja

om på en ny rapport direkt. Kanske hade det varit bättre att börja

med en veckas föreläsningar, sen ha en veckas jobb med

områdesbevakningen. Då hade man haft mer tid att smälta

föreläsningarna också.

Tycker att det var relevant och intressant att få testa leva med celiaki

i 3 dygn. Skulle dock säga att det vore ännu mer relevant att testa

leva efter de råd som ges vid ex gastrektomi (6-8 mål/dag, ät

långsamt, tugga noga, drick inte till måltider osv), då dessa råd

gissningsvis är jobbigare än man tror att följa. Gällande

glutenseminariet hade man då istället för att baka bröd kunna laga

olika glutenfria måltider, både huvudmål och mellanmål. Då hade

alla också fått möjligheten att ex smaka glutenfri pasta, glutenfritt

bröd osv.

•

Instuderingsfrågor•

Antal svar : 11

Tack för din medverkan!

saaotn01
Rektangel



 

 

 

Utvärdering Kommunikation i kliniskt arbete
 

Dietetik B, VT 2020

 

Resultat på utvärdering

 

Startade: den 16 april 2020

 

Avslutad: den 26 april 2020

 

Svarsfrekvens: 66%  ( 19 / 29 )

Elektroniskt utvärderingssystem



den 26 april 2020 - Pag. 2

Utvärdering

Kommunikation i kliniskt

arbete
Hej studenter!  Modulutvärderingar är viktiga redskap i

kvalitetsarbetet för de ingående kurserna på programmet. Vi tycker

därför det är viktigt att veta vad du som student tycker.  I

kommentarsfälten till frågorna får du gärna förklara om det var

något du tyckte fungerade särskilt bra, något du upplevde

bristfälligt eller om du har förslag på förändringar.  Tänk på att inte

använda personangrepp och kränkande omdömen i utvärderingen.

Via denna länk kommer du till kursplanen för Dietetik B där du

finner modulens förväntade studieresultat:

https://www.umu.se/utbildning/kursplan/2kn070/  Tack för din

medverkan!

Kurs/grupp-frågor:

1. Hur många timmar per vecka har du ägnat åt

egna studier (arbete på egen hand eller tillsammans

med studiekamrater) utöver schemalagd

undervisningstid?

3•

20•

7•

40•

10•

4•

40•

10•

10 timmar•

12•

12•

20•

36•

5•

Max 5.•

10•

3-5•

20•

30•

Antal svar : 19

2. I vilken utsträckning tycker du att modulen har varit

utvecklande för dig?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

0  % (0)

16  % (3)

58  % (11)

26  % (5)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 4,11

Kommentarer

Hade önskat mer av detta under utbildningen, då vi faktiskt ska

jobba med människor och kunna bemöta dem. Allt handlar

egentligen inte bara om kost.

•

Hade säkert varit mer utvecklande om vi faktiskt kunnat gjort de

uppgifter som det var meningen att det skulle göras. Det är ju inte

samma sak att agera ledare, ex, i ett dokument som i det riktiga livet.

Så kursen har varit bra med övningar (och inspelningarna) men i

övrigt så har vi knappt haft den? Det var ju inte alls samma

utgångsläge tidigare år. Vilket dock var skönt...men till vilken nytta?

•

Väldigt nyttigt att reflektera över hur ett samtal påverkar, vilka

svagheter och fördomar man har. Bra modul!

•

Antal kommentarer : 3

3. I vilken utsträckning bidrog föreläsningarna till ditt

lärande för att uppnå de förväntade studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

0  % (0)

37  % (7)

42  % (8)

21  % (4)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 3,84

saaotn01
Rektangel
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Kommentarer

Föreläsningarna om MI tycker jag gav väldigt mycket

eftersom vi fick göra olika praktiska övningar. När det

kommer till patinetundervisning-föreläsningarna kändes

det som att man egentligen var tvungen att läsa i

litteraturen för att riktigt greppa vad koncept betydde.

Dock var föreläsningen en guide för att kunna sålla i

litteraturen och veta exakt VAD man behövde kolla upp

närmre.

•

Missade nästan alla, men de jag gick på var givande.

Övningarna var väldigt bra.

•

Antal kommentarer : 2

4. I vilken utsträckning bidrog kurslitteraturen till

ditt lärande för att uppnå de förväntade

studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

11  % (2)

37  % (7)

37  % (7)

16  % (3)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 3,58

Kommentarer

MI-boken var bra för den hade så många exempel för att

förtydliga vad de menade. När det kommer till

Patientundervisningsboken så tyckte jag att det var

skillnad från kapitel till kapitel hur bra de förklarade

koncept och begrepp. Dock var den lätt att hitta i, till

skillnad från MI-boken som saknade ett uppslag i slutet

vilket gjorde det lite svårare att hitta det man var ute efter.

•

Gillade MI boken men inte patientundervisning.•

Tyckte det var svårt att hitta i litteraturen, men i övrigt var

den bra.

•

Antal kommentarer : 3

5. I vilken utsträckning bidrog seminariet

Yrkesverksamma dietisters samtal med patienter till ditt

lärande för att uppnå de förväntade studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

21 % (4)

26  % (5)

37  % (7)

11  % (2)

5  % (1)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,53

Kommentarer

Vet inte om det bidrog till de förväntade studieresultaten men jag

tyckte det var väldigt roligt att få höra verksamma dietisters

klienterfarenheter.

•

Men de var intressanta och uppskattade ändå!•

Jättekul att få träffa riktiga dietister - med olika inriktningar

dessutom! De var verkligen generösa med att dela med sig av sina

erfarenheter.

•

kanske inte jättemycket som det bidrog men det var väldigt

intressant ändå

•

Tror inte det bidrog så mycket till att uppnå FSR, men det var ändå

ett väldigt intressant och givande seminarium. Spec barndietisten var

intressant att lyssna på.

•

Hade lika väl kunnat ligga på en annan modul, vi pratade väldigt

brett om samtal och hur man hanterar sig själv

•

Antal kommentarer : 6

6. I vilken utsträckning bidrog seminariet Det räcker inte

att vara snäll till ditt lärande för att uppnå de förväntade

studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

28  % (5)

11  % (2)

56  % (10)

6  % (1)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 3,39

saaotn01
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Kommentarer

Tyckte att boken vi skulle fördjupa oss inom var svår att

hänga med i ibland och inte heller så anpassad till

dietistyrket. Trots det fick min grupp rätt intressanta

diskussioner ändå om hur man ska bete sig som

professionell.

•

Jag tror man hade kunnat gjort det på lite annat sätt. Det

var väldigt orättvist beroende på vilket kapitel man fick.

De första var betydligt svårare medan de sista innehöll mer

exempel. Skulle nog behövas ett annat upplägg till nästa

år.

•

Väldigt bra litteratur till det seminariet, intressanta

diskussioner också

•

Nu blev det ju som det blev med coronaskiten, men alla

hade lagt upp det väldigt olika

•

Antal kommentarer : 4

7. I vilken utsträckning bidrog seminariet Svåra

samtal till ditt lärande för att uppnå de förväntade

studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

16  % (3)

26  % (5)

42  % (8)

16  % (3)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 3,58

Kommentarer

Hade fungerat bättre som en skriftligt inlämningsuppgift,

alltså båda delarna.

•

Man fick en chans att reflektera över sin egen empatiska

förmåga och hur man själv skulle tackla svårare situationer

och samtal med patienter i framtiden.

•

Bra och intressanta berättelser. Blev givande diskussioner•

Antal kommentarer : 3

8. I vilken utsträckning bidrog Inspelningsövningarna 1

och 2 till ditt lärande för att uppnå de förväntade

studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

0  % (0)

21  % (4)

32  % (6)

47  % (9)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 4,26

Kommentarer

Märkte stor skillnad mellan de två inspelningsövningarna. Även om

jag fortfarande är långt ifrån en expert på MI så blev ens svagheter

och styrkor som samtalsledare så tydliga! Mycket värdefull övning!

•

fantastiskt bra och roligt!•

Detta var de enda värda uppgifterna detta år i och med att man fick

öva och lyssna på sig själv. En skrivuppgift i kommunikation är ju

inte kommunikation.

•

Väldigt nyttiga övningar.•

Antal kommentarer : 4

9. I vilken utsträckning bidrog uppgiften Att leda en grupp

till ditt lärande för att uppnå de förväntade

studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

16 % (3)

37  % (7)

21  % (4)

21  % (4)

5  % (1)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,63
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Kommentarer

Rolig uppgift. Men jag tror att den hade varit mer lärorik

om man kunnat göra den på plats. Skrivuppgiften kändes i

detta fall överflödig då vi jag tänker att detta är någonting

man hade kunnat lära sig av praktiskt.

•

Hade ju varit mer givande att faktiskt få testa på att leda en

grupp men situationen är ju som den är tyvärr. Men

absolut bra att testa på förberedelserna inför en gruppträff!

•

Synd att vi inte fick göra den som det var tänkt.•

synd bara med corona! hade nog varit mer givande att ha

riktiga människor framför sig för jag gillar uppgiften som

sådan - väldigt bra

•

En skrivuppgift i att "leda en grupp" är ju verkligen inte

samma sak som urpsrungsupplägget. Nu är jag glad att jag

slapp MEN vi kunde ju iaf haft något seminarium om det?

Eller iaf berättat om upplägget för våra kurskamrater. VI

kom väldigt lindrigt undan med denna uppgift.

•

Givande omständigheterna var det ändå en bra lösning

tycker jag, men det är synd att vi gick miste om den

praktiska erfarenheten.

•

Blev inte så bra tack vare corona. Hade gett mer att

faktiskt få leda gruppen

•

Antal kommentarer : 7

10. I vilken utsträckning bidrog uppgiften

Artikelseminariet till ditt lärande för att uppnå de

förväntade studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

16 % (3)

26  % (5)

26  % (5)

26  % (5)

5  % (1)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 2,79

Kommentarer

Hade varit bättre om vi hade fått möjlighet att öva på att

hålla muntliga framföranden, men som sagt, ni lärare fick

ju göra det bästa utifrån situationen.

•

Denna uppgift var verkligen överflödig. Även i sin

ursprungliga form. Det kändes som att denna var mest till

för att fylla ut tiden/sätta oss i arbete.

•

Bra upplägg.•

Antal kommentarer : 3

11. I vilken utsträckning bidrog seminariet Att förändra

livsvärlden till ditt lärande för att uppnå de förväntade

studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

11 % (2)

5  % (1)

26  % (5)

32  % (6)

26  % (5)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 3,58

Kommentarer

Vet inte om det bidrog till att uppnå FSR:en men det var intressant

att höra om olika människors livsöden, man blev väldigt gripen

ibland.

•

Denna uppgift var bra och fick en att fundera! Den hade ett syfte.•

Blev mest att vi delgav varandra våra storys, tyckte det var svårt att

fokusera på bemötande i vården då böckerna behandlade så mycket

annat.

•

Antal kommentarer : 3

12. I vilken utsträckning bidrog seminariet om NCP till ditt

lärande för att uppnå de förväntade studieresultaten?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

11 % (2)

5  % (1)

26  % (5)

42  % (8)

16  % (3)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 3,47

saaotn01
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Kommentarer

Tyckte det var lite tråkigt att inte få ta del av alla

tvärgruppers resonemang och det som de kommit fram till.

•

Alla NCP-seminarier är ju likadana vilket gör att man inte

riktig tar dem på allvar. Skulle vara kul med lite andra

upplägg som att få testa själva. Om man alltid har en

grupp, och är stressad som jag är, så hinner andra alltid

före med förslag. Jag vill ju tänka och grotta ner mig i

patientfallen för att förstå men...hinner inte. Om man iaf

fick 10 min INNAN man sätts i grupp? Vet flera som

känner som jag angående detta.

•

Bra upplägg, nästan bättre och mer givande än de fysiska

seminarierna vi haft. Gillade att vi fick ses två grupper och

diskutera våra olika bedömningar.

•

Antal kommentarer : 3

13. Den skriftliga tentamen examinerade följande

FSR: ”Beakta och beskriva rollen som vårdare och

patient ur olika perspektiv inom området

kommunikation”, ”Identifiera och förklara olika

delar och begrepp som ingår i det professionella

samtalet", ”Förstå olika aspekter av ett samtal ur

ett yrkesmässigt perspektiv” samt ” Identifiera och

urskilja ett professionellt förhållningssätt när det

gäller mötet mellan vårdare och patient”  Hur

tycker du att examinationen svarade mot

dessaförväntade studieresultat?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

16  % (3)

26  % (5)

32  % (6)

26  % (5)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 3,68

Kommentarer

upplevdes inte som en rättvis examination när man ska fokusera på

vad patienten ska svara i fråga 7 och 8. hade varit bättre om

patientens svar redan var ifyllda och sen att vi examinerades på hur

vi valde att fortsätta utifrån de svaren. Fråga 4 kändes generellt oklar

och jag förstod inte vad man skulle svara på

•

Då det var en hemtenta hade man kunnat få mer tid. Kanske 1-2

dagar? Blev stressigt och man kände att man hade kunnat reflektera

och analysera mer om man hade längre tid.

•

Bra tenta! Var kanske något ont om tid, men jag gillade verkligen att

ni valde att ha så pass många mer öppna frågor. Kul också att vi

skulle skapa en egen dialog mellan dietist och patient - man kunde

leva sig in i bådas perspektiv på ett annat sätt.

•

Ja alltså både och. Det kändes som att vissa saker på hemtentan var

relevant och vissa saker, ex patientempowerment modellen, fick

otrolig stor plats fastän ingen tänkt det.

•

Bra gjord tenta med tanke på omständigheterna•

Antal kommentarer : 5

14. I vilken utsträckning upplever du att modulen har varit

anpassad till de arbetsuppgifter och roller du förväntar dig

ha i en kommande yrkesroll som dietist?

Mycket l i ten 
u t s t r äckn ing

Li ten uts t räckning

Medels tor  u ts t räckning

Stor  u t s t räckning

Mycket  s tor  
u t s t r äckn ing

0 % (0)

0  % (0)

21  % (4)

42  % (8)

37  % (7)

Antal svar: 19

Viktat genomsnitt: 4,16

Kommentarer

Mycket MI-fokuserad modul vilket har varit utvecklande och

intressant men andra typer av samtal hamnade i skuggan vilket var

synd.

•

Mycket givande•

Antal kommentarer : 2
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15. Hur bedömer du som helhet att din

psykosociala arbetsmiljö varit under modulens

gång? Denna fråga avser t.ex. bemötande studenter

emellan.

Mycket dål ig

Dålig

Varken bra el ler  dål ig

B r a

Mycket  bra

0  % (0)

0  % (0)

33  % (6)

17  % (3)

50  % (9)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 4,17

Kommentarer

För det mesta har allting fungerat bra, men det blev lite

dålig stämning mellan min arbetskamrat till "Att leda en

grupp" då vi hade lite olika syn på våra skyldigheter som

elever och klasskamrater.

•

Antal kommentarer : 1

16. Hur bedömer du som helhet att din

psykosociala arbetsmiljö varit under modulens

gång? Denna fråga avser t.ex. bemötande emellan

student och lärare som undervisat i modulen.

Mycket dål ig

Dålig

Varken bra el ler  dål ig

B r a

Mycket  bra

0  % (0)

0  % (0)

17  % (3)

22  % (4)

61  % (11)

Antal svar: 18

Viktat genomsnitt: 4,44

Kommentarer

Inga kommentarer

17. Finns det någonting ytterligare du vill tillägga som vi

kan ta med oss i utvecklingen av kursen?

Jag tyckte att det var för lite tid att skriva tentan på. Eftersom

frågorna var ganska stora kände jag att jag inte hann utveckla och

skriva allt det jag ville.

•

Hemtentamen innehöll relevanta frågeställningar. Jag hade önskat

mer tid dock, en halvtimme extra hade varit tillräckligt.

•

Under hemtentamen var det för lite tid att hinna med och göra allt

utförligt. Jag tänker att 20 minuter gick åt att ta ner filen samt att

ladda upp filen utan att man riskerar att utsättas för fel med system

eller annan teknisk problematik. Jag hade velat ha den tiden till att

dubbelkolla säker man skrivit så man hinner ändra feltolkning eller

oförståelig fråga.

•

Hade velat ha lite mera tydlighet i "så här gör man inte mot

patienter" osv. Sunt förnuft-tänk, vet inte om alla fattat att man ska

bete sig

•

Tydligare instruktioner till uppgifter så det inte blir missförstånd,

kan exempelvis be någon läsa igenom instruktionen och se om den

förstår. Mer tydlighet kring vad för typ av frågor som kunde komma

på tentamen, i och med att exempeltentorna inte motsvarade nivån

för vår tentamens frågor.

•

Antal svar : 5

saaotn01
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Dietetik med

sjukdomslära inom

pediatrik IV 9,5 hp vt20
Du har nu läst klart modulen Dietetik med sjukdomslära inom

pediatrik, den sk "Barnkursen". I ett led att utveckla och stärka

inslag i modulen är det värdefullt att få veta dina synpunkter.

Konstruktiva kommentarer är välkomna!  Dina svar är

konfidentiella och lärare kaninte att koppla svar till enskild person.

En påminnelse om utvärderingen kommer att skickas ut tills dess

denna stänger den 19/6.  Tack för att du tar dig tid till att besvara

denna utvärdering!  Vänligen Elisabeth

Kurs/grupp-frågor:

1. På grund av Covid-19 har du läst hela modulen

på distans. Vi förstår att detta påverkat dina

studier, och vill gärna veta hur du anser att dina

studier påverkats. Skriv gärna en kommentar till

ditt svar.

 Att läsa Dietetik med sjukdomslära inom pediatrik

IV, 9,5hp på distans har haft följande effekt på

mina studier:  Observera skalan där 1=Mycket

positiv påverkan och5=Mycket negativ påverkan

Very low

Low

Moderate ly  h igh

High

Very high

31 % (4)

23  % (3)

31  % (4)

8  % (1)

8  % (1)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 2,38

2. Hur bedömer du som helhet att din psykosociala

arbetsmiljö varit under modulens gång? Denna fråga avser

bemötande inom gruppen studenter emellan.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

15  % (2)

23  % (3)

23  % (3)

38  % (5)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 3,85
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3. Hur bedömer du som helhet att din psykosociala

arbetsmiljö varit under modulens gång? Denna

fråga avser bemötande emellan student och de

lärare som undervisat i modulen.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

0  % (0)

38  % (5)

15  % (2)

46  % (6)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,08

4. Hur bedömer du din egen insats under modulen

Dietetik med sjukdomslära inom pediatrik?

 1= låg insats och 5 = hög insats

Very low

Low

Moderate ly  h igh

High

Very high

0 % (0)

15  % (2)

23  % (3)

46  % (6)

15  % (2)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 3,62

5. Hur många timmar ägnade du dig till studier i

genomsnitt varje vecka under modulen? (inkludera de

cirka 16 timmarna/vecka som var schemalagda i din

uppskattade beräkning)

6. Hur skattar du i helhet att organisationen under

modulen fungerat exempelvis cambro, schema,

tidsfördelning för uppgifter, inläsningsdagar?

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

8  % (1)

15  % (2)

46  % (6)

31  % (4)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4
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7. Hur skattar du i helhet att kurslitteraturen samt

tillgängliga artiklar på cambro bidragit till att

hjälpa dig att uppnå modulens förväntade

studieresultat?

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

8  % (1)

31  % (4)

0  % (0)

15  % (2)

46  % (6)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 3,62

8. Hur skattar du i helhet att föreläsningarna tex av

läkare, dietist mfl, bidragit till att hjälpa dig uppnå

modulens förväntade studieresultat?

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

8  % (1)

23  % (3)

15  % (2)

54  % (7)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,15

9. I modulen ingick tre föreläsningar i kemiska

beräkningar i syfte att förbereda inför examination.

 I helhet, skatta i vilken grad denna undervisning bidragit

till att hjälpa dig uppnå modulens förväntade

studieresultat?

 FSR: Utföra kemiska beräkningar inom området nutrition

för barn.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

0  % (0)

8  % (1)

8  % (1)

85  % (11)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,77
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10. I modulen ingick en work shop om tillväxt i

syfte i att förbereda inför examination.

 I helhet, skatta i vilken grad denna work shop

bidragit till att hjälpa dig uppnå modulens

förväntade studieresultat?

 FSR: Värdera hur olika faktorer påverkar barns

tillväxt under olika åldrar.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

23  % (3)

15  % (2)

15  % (2)

46  % (6)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 3,85

11. Under modulen har du kunnat ställa frågor till

föreläsare via modulansvarig, i helhet hur bedömer

du den återkoppling som delgivits via cambro?

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

0  % (0)

8  % (1)

23  % (3)

69  % (9)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,62

12. Hur skattar du i helhet att zoominariet ”Jag kan inte

äta det där” har bidragit till att hjälpa dig att uppnå

förväntade studieresultat?

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

0  % (0)

23  % (3)

38  % (5)

38  % (5)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,15
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13. I modulen ingick ett zoominarium i NCP. I

helhet, skatta i vilken grad detta seminarium

bidragit till att hjälpa dig uppnå modulens

förväntade studieresultat?

 FSR: Diskutera riktlinjerna för

nutritionsbehandlingsprocessen.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

15  % (2)

8  % (1)

38  % (5)

38  % (5)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4

14. I modulen ingick ett grupparbete och

tillhörande zoominarium om specifika patientfall

för kostbehandling av vanligt förekommande

pediatriska sjukdomar. I helhet, skatta i vilken

grad detta arbete bidragit till att hjälpa dig uppnå

modulens förväntade studieresultat?

 FSR: Redogöra för kost- och nutritionsrelaterade

sjukdomar hos barn och ungdomar.

 FSR: Utföra kost- och nutritionsutredning samt

föreslå, planera och motivera lämplig kost- och

nutritionsbehandling för barn och ungdomar.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

0  % (0)

23  % (3)

15  % (2)

62  % (8)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,38

15. Hur bedömer du din egen utveckling inom

ämnesområdet Dietetik med sjukdomslära inom pediatrik

efter avslutad modul? 1= låg utveckling och 5 = hög

utveckling

Very low

Low

Moderate ly  h igh

High

Very high

0 % (0)

0  % (0)

23  % (3)

23  % (3)

54  % (7)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,31
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16. Hur skattar du i helhet att tentamen via zoom i

slutet avmodulen svarat mot de förväntade

studieresultaten?

 Del 1. FSR: Redogöra för kost- och

nutritionsrelaterade sjukdomar hos barn och

ungdomar.

 Del 2. FSR: Utföra kost- och nutritionsutredning

samt föreslå, planera och motivera lämplig kost-

och nutritionsbehandling för barn och ungdomar.

FSR: Identifiera och värdera nutritionsstatus hos

barn och ungdomar.

Unsat is fac tory

I n a d e q u a t e

A d e q u a t e

G o o d

Excel lent

0  % (0)

8  % (1)

23  % (3)

23  % (3)

46  % (6)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,08

17. I helhet, skatta modulens kvalitet - i begreppet kvalitet

ingår allt från organisation till examinationer.

 1= lägsta betyg och 5= högsta betyg

Very low

Low

Moderate ly  h igh

High

Very high

0 % (0)

0  % (0)

23  % (3)

46  % (6)

31  % (4)

Antal svar: 13

Viktat genomsnitt: 4,08
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18. Här kan du lämna övriga synpunkter och/eller

konstruktiva förslag som kan hjälpa till för att

utveckla modulen.




